
Värmlands Biodlaredistrikt 

Årsmötesprotokoll 2024-02-17 Broängskyrkan Kristinehamn 

§ 1 Årsmötet öppnas av distriktets ordförande 
Ordförande Ann Elgemark hälsade alla varmt välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Val av mötesordförande och sekreterare 
Årsmötet beslutar 
Utse Kaj Röhs till ordförande och Lennart Aronsson till sekreterare 

§ 3 Upprop av ombud och fastställande av röstlängd 
Inget upprop genomfördes 
Årsmötet beslutar 
De närvarande ombuden skall vid en eventuell röstning, rösta genom handuppräckning. 

§ 4 Godkännande av mötets utlysande 
Kallelse via hemsidan, mailutskick till samtliga ombud och medlemmar den 2 februari 15 dagar 
före 17 februari. Se bilaga 1 
Årsmötet beslutar 
Årsmötet har utlyst i laga ordning. 

§ 5 Fastställande av dagordningen 
Mötesordförande Kaj Röhs föreslår att ärende 10 Fastställande av resultat- och balansräkning 
behandlas som ärende 9 och att ärende 9 Revisorernas berättelse behandlas av årsmötet som 
ärende 10. 
Årsmötet beslutar 
Bifalla mötets ordförande Kaj Röhs förslag. 
I övrigt fastställdes föredragningslistan, se bilaga 2. 

§ 6 Fråga om icke ombuds yttrande och förslagsrätt 
Årsmöte beslutar 
Icke ombud har yttranderätt och förslagsrätt dock inte rösträtt. 

§ 7 Val av protokollsjusterare, tillika rösträknare. 
Årsmötet beslutar 
Utse Stig Linder och Wendy Solomon till protokolljusterare och rösträknare. 

§ 8 Styrelsens verksamhetsberättelse 
Ordförande Ann Elgemark redogör för Värmlands Biodlardistrikts verksamhetsberättelse för 
år 2023. 
Årsmötet beslutar 
Godkänna verksamhetsberättelsen 2023, se bilaga 3. 
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§ 9 Fastställande av resultat- och balansräkning 
Kassör Jan-Erik Wallberg redogör för Värmlands Biodlardistrikts resultat- och balansräkning 
år 2023. Årets resultat uppgår till +12 371,97 kr och den totala tillgångar +100 120, 99 kr. 
Orsak till att föreningen har ca +100 000 kr är att under pandemin så kunde man inte ha 
någon verksamhet, dock inkom medlemspengar vilka gjorde att kassan förstärktes. 
Resultatrapport och balansräkning följer som bilaga 4 och 5. 

Årsmötet beslutar 
Fastställa resultat och balansräkningen, se bilaga 4 och 5. 

§ 10 Revisorernas berättelse 
Jan-Erik Wallberg uppläser revisorernas berättelse. 
Revisorerna föreslår årsmötet bevilja ansvarsfrihet för styrelsen och de enskilda ledamöterna 
för det gångna verksamhetsåret. 

§ 11 Beslut angående ansvarsfrihet för styrelsen 
Revisionen har i sin revisionsberättelse föreslagit att styrelsen ska beviljas ansvarsfrihet för det 
gångna året. 
Årsmötet beslutar 
Bevilja styrelsen och de enskilda ledamöterna ansvarsfrihet för år 2023. 

§ 12 Behandling av motioner och styrelseförslag 
Mötesordförande Kaj Röhs meddelar att det har inkommit två motioner. Dock har dessa 
motioner ställts till fel adress. Därav har de inte inkommit i tid och styrelsen har inte haft 
möjlighet att lämna förslag till besvarande av motionerna. Därav kommer motionerna att 
behandlas av styrelsen under 2024 och förslag tillbesvarande lämnas vid årsmötet 2025. 
Årsmötet beslutar 
Bifalla styrelsens förslag att motionerna behandlas vid årsmötet 2025. 

§ 13 Beslut om kostnadsersättning och/eller arvoden till styrelsen 
Ordförande Ann Elgemark redogör för nuvarande regler. Ledamöterna erhåller ingen 
ersättning. Sammanträden äger mestadels rum digitalt. 
Dock kan fysiska möten ske. För närvarande erhålls kilometerersättning om 25 kr per mil. Den 
som vill ha ut kilometerersättning måste dock ansöka om detta. Kassör Jan-Erik Wallberg 
meddelar att det hittills varit få som tagit ut kilometerersättning. 
Diskussion förs om nuvarande regler ska kvarstå eller om de ska revideras. 
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§ 13 forts: 
Under diskussion framkommer följande tre förslag: 
- Föreslås att ingen ersättning till styrelsen utgår ej heller någon kilometerersättning. 
- Föreslås att nuvarande regler bibehålles. 
- Föreslås en revidering av reglerna så att kilometerersättning även utgår för den/de som har 

styrelseuppdrag och skall genomföra kortare resor exempelvis för att åka och hämta en 
föredragshållare, hämta fika till aktivitet, årsmöte mm också erhåller kilometerersättning. 

Ordföranden finner att det föreligger tre förslag 
1. Ingen ersättning/arvode utgår till styrelsen, ej heller någon kilometerersättning. 
2. Nuvarande regler bibehålles. 
3. Revidera reglerna om kostnadsersättning och arvoden till styrelsen. Nuvarande regler 

kompletteras med att kilometerersättning även utgår för den/de som har styrelseuppdrag och 
skall genomföra kortare resor exempelvis för exempelvis att åka och hämta en 
föredragshållare, hämta fika till aktivitet, årsmöte mm. 

Ordföranden ställer följande fråga till årsmötet genom acklamation: 
Beslutar årsmötet i enlighet med punkt 1. 
Beslutar årsmötet i enlighet med punkt 2. 
Beslutar årsmötet i enlighet med punkt 3. 

Ordföranden finner att årsmötet beslutat enligt punkt 3. 

Årsmötet beslutar 
Revidera reglerna om kostnadsersättning och arvoden till styrelsen. Nuvarande regler 
kompletteras med att kilometerersättning även utgår för den/de som har styrelseuppdrag och 
skall genomföra kortare resor exempelvis för exempelvis att åka och hämta en 
föredragshållare, hämta fika till aktivitet, årsmöte mm. 

§14 a-14 e Val, se bilaga 6 
Ordförande 1 år: Ann Elgemark Karlstads Bf, omval 1 år 
Kassör 2 år:= Jan-Erik Wallberg, Kristinehamnsortens Bf, omval 2 
Ledamot 2 år:= Ingmar Germundsson, V. Värml. Bf omval 2 år 
Ledamot 2 år:= Anette Back Olsson, Fryksdalens Bf (1 år kvar) 
Ledamot 2 år:= Wendy Solomon, Alster Nyeds Bf, omval 2 år 
Ledamot 2 år:= Lennart Aronsson, Kristinehamnsortens Bf, fyllnadsval 1 år 
Ledamot 2 år:= Kaj Röhs, Alster Nyeds Bf, fyllnadsval 1 år 

Revisorer 2 st 1 år; 
Elisabeth Ornstein Axelsson, V. Värml. Bf, omval 1 år 
Bengt Larsson, Kristinehamnsortens Bf, omval 1 år 
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§ 14 forts. 

Revisionssuppleanter 2 st 1 år: 
Rolf Gatback,Fryksdalens Bf, omval 1 år 
Peter Werner, Alster Nyeds Bf, omval 1 år 

Övriga val 
Bihälsosamordnare / Björnansvarig 1 år 
Ingmar Germundsson, V. Vännl. Bf, omval 1 år 

Kvalitetssamordnare 1 år 
Lennart Fält, Filipstad Färnebos B1 omval 1 år 

Valberedningen: 
Lennart Fält (sammankallande) 
Mats Johansson, Alster Nyeds Bf, omval 
Margareta Åkerman, Karlstadsortens Bf, omval 
Lennart Fält, Filipstad Färnebo Bf, omval samt sammankallande. 

Övriga ansvarsområden/uppelrag fördelas vid styrelsens konstituering. 

Val av två ombud och ersättare till Riksförbundsmöte 
Ombud : Ingmar Germundsson och Maria Fridfelt. 
Ersättare till ombuden: Ebba Hagbom och Nellie Banett Svärd 

§ 15 Plan för verksamhet och budget för det nya verksamhetsåret 
Ordförande Ann Elgemark redogör för förslag till verksamhet 2024 se bilaga 7-8. 
Det kommer att anordnas en biodlarträff i Mårbacka Sunne den 15 juni 2024. 

Godkänd Biodlarkurs med Björn Gustavsson. Distriktet samverkar med Örebro. 
Därav upplåtes 15 av platserna för Värmland och 5 av platserna för biodlare från Örebro. 
Distriktet kommer även verka för att Biets dag den 20 maj uppmärksammas, kan exempelvis ske 
genom kontakt med media mm. Distriktet kommer även ha kontakt med lokalföreningarna. 
Styrelsen kommer undersöka intresse och förutsättningar för en gemensam resa till Apimondia i 
september 2025. Se bilaga 7-8. 

Wendy Solomon redogör för en enkät som SBR utsänt till medlemmarna där det efterfrågades 
om intresse och behov fanns till olika utbildningar samt även om de önskades digitala eller 
fysiska. Genom enkäten visas stort intresse i olika utbildningsområden inom biodling i 
Värmland. De lokala föreningarna, som önskar det, ska kunna få en kopia där de kan se sina 
enskilda medlemmars intresse. 

Årsmötet beslutar 
Anta plan för verksamhet och budget för det nya verksamhetsåret I enlighet med plan för 
verksamhet 2024, se bilaga 7-8. 
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§ 16 Beslut om distriktets del av medlemsavgiften för 2025 för fullbetalande medlem 
Kassör Jan-Erik Wallberg redogör för ärendet. Distriktets del av medlemsavgiften uppgår för 
närvarande till 65 kr. Kassör Jan-Erik Wallberg anser att vi kan ligga kvar på detta belopp. 
Årsmötet beslutar 
Distriktets del av medlemsavgiften för 2025 kvarstår till 65 kr. 

§ 17 Övrig information 
Fråga: 
För att det ska vara en rättvisande bild om hur mycket honung som produceras i Värmland, hur 
mycket ska läggas till i den enkät som årligen utsänds till biodlarna om deras skörd. Vi har ett 
antal biodlare som inte är medlem i någon förening. 

Uppställda bikupor 
Lennart Fält informerar att under försommaren 2022 fick han ett samtal från en markägare som 
upptäckt att någon ställt ett antal kupor på hans mark. Lennart Fält besökte platsen. Det var 
fina träkupor av typ äldre modell dock väl underhållna eller renoverade. Kuporna saknade bin. 
Ingen kontaktuppgift fanns uppsatt i bigården ej heller på någon kupa. 

§ 18 Datum för nästa årsmöte 2025 
Lennart Fält meddelar att enligt stadgarna ska årsmöte hållas senast vecka 7 i februari. 
Årsmötet beslutar 
Uppdra till styrelsen fastställa vilket datum i februari 2025 som nästa årsmöte ska äga rum. 

§ 19 Mötets avslutande 
Årsmötet avslutades av den valda ordförande för mötet Kaj Röhs som tackade för visat 
intresse och överräckte klubba till omvalde ordförande Ann Elgemark som tackade för 
förtroendet och bjöd in alla deltagarna till lunch som distriktet bjöd på. 
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